

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-05- 02 KL. 17:15.

NÄRVARANDE:

Ordförande:	Jasmine Carlsson
Vice Ordförande:	Robert Oddestad
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:	Ellinore Rosvall
Ordförande för sociala utskottet:	Vera Gunnars
Kommunikationsansvarig:	Malin Danielsson
Arbetsmarknadsansvarig:	Arsalan Chenaraki
Klubbmästare:	Leo Landström

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:29.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Förslag: Vera Gunnars

Styrelsen beslutade

Att välja Vera Gunnars till justerare tillika rösträknare.

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2024-04-24 i enlighet med kallelseförfarandet.

Styrelsen beslutade

Att godkänna kallelseförfarandet.

4 § ADJUNGERINGAR

Ingen adjungerades.

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga: Dagordning

Styrelsen beslutade

Att fastställa föredragningslistan med tillägg av ny 13 § Hälsokampanj, 12 § Ändringsbudget, ny 14 § Ämbetsmannaavslutning och ny 15 § Stämman.

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE

Bilaga: Protokoll 2024-04-22

Protokoll 2024-04 – 22 är justerat och kan läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

Att lägga protokoll 2024- 04- 22 till handlingarna.

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

Ordförande meddelade:

- Sammanträde med Seniorskollegiet. Det var ett bra möte med bra inputs från kollegiet.
- Suppleant på områdesnämnden.
- Utbildningsutskottets möte. En ny arbetsgrupp som ska arbeta med dicitlinfrågor skapades.
- Gotlandssatsningen.
- Mösspåtagning på Valborg.
- Räkan på Göteborgs nation.

Vice ordförande meddelade:

- Ändringsbudget
- KDAB
- Planerat avslutning
- Varit på Seniors
- Varit på Räkan

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade:

- Bevakarnätverket.
- Seniorskollegiet.
- UUFS.
- Utbildningsutskottet.
- Gotlandssatsningen.
- Möte med arbetsmiljökommittén.
- Räkan på Göteborgs nation.

Ordförande för sociala utskottet meddelade:

- Seniors
- Planering av diplomeringsceremonin.
- Lantmäterietexamen
- Två talarsittningar är klara för hösten. Tanken är att det ska vara fem talarsittningar under hösten.
- Haft möte med förmannen för recceveckan. Reccekommittén ligger bra till i sin planering. Lagen är valda.
- Reccegasquen är bokad till 6 september. Det ska skrivas med i reccefoldern att det går att köpa sin biljett redan i början på augusti eller i starten på recceveckan. Detta eftersom datumen för reccegasquen är så pass tidigt och att nationen behöver antal och kostpreferenser senast en vecka före.
- Haft möte om tackfester. Alla ska framhäva vikten av att kunna hålla tackfester på Jontes eftersom det är då vi har som bäst möjligheter att ingripa och hjälpa till i situationer då det eskalerar. Det ska alltid finnas någon

tillgänglig att kontakta på tackfesterna. Fejkreccarna ska vara behjälpliga och ska hålla ett vakande öga. Däremot ska det inte blir alltför många regler och uppmaningar inför tackfester för om det blir för många säkerhetsåtgärder kommer inte reccarna vilja vara på Jontes. Då håller de tackfesten någon annanstans i stället och de skapar en otryggare stämning. Det ska också tryckas på den ekonomiska möjligheten att ha en fest på Jontes eftersom de allra flesta studenter inte bor stort nog att det går att hålla en stor fest hemma hos sig.

- Ämbetsmannaavslutningen

Kommunikationsansvarig meddelade:

- Seniors
- Uppdatering av hemsidan.
- Nytt avsnitt av podden.
- Jubileumsmerchen (tygkassen) har kommit in till Jontes.

Arbetsmarknadsansvarig meddelade:

- Seniors
- Har planerat in avslutning med AMG
- Tre event kvar för terminen som planeras för fullt. Ett av evenen ska ha ett case- inslag.
- Ska skicka in det sista vad gäller fakturering.

Klubbmästare meddelade:

- Har haft möte om att öka spridning av information om Jontessittningar. Alla reccelag ska få en egen Jontessittning någon gång i september. Ett förslag är att torsdagar och fredag bokas för reccar under september så att det redan finns förbokade datum när söktrycket ökar.
- Seniors.
- Har planerat för ämbetsmannaavslutning. Nu har vi fått tillstånd av polisen att vara utomhus och servera alkohol inom ett begränsat område.
- Diskussion om sponsring på halvvägsgasquerna. Sponsring på dessa gasquer tillhör undantaget.

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

Några PC-beslut har inte tagit sedan föregående möte.

9 § BEVAKNINGSLISTAN

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT

Det går löpande bra. Styrelsen har precis tagit del av årsbokslutet för signering.

11 § AVSTÄMNING: PROPOSITIONER

Bilaga: Samtliga propositioner inför stämman

Bakgrund: Ta del av propositionerna inför mötet. Propositionerna har uppdaterats med ändringarna efter Seniorskollegiet. Nu har styrelsen chans att tycka till innan vi ska fastställa och offentliggöra.

Styrelsen diskuterade och gick igenom samtliga propositioner.

Bland annat diskuterades att prisbeloppet ska justeras i prop. om förhöjt arvode för presidiet och att prop. om internationellt medlemskap ska justeras till studenter som avser att studera högst två terminer vid juridiska fakulteten. Det diskuterades även om att byta nuvarande titeln ”Förbud på spontanansökningar” till ”Krav på beredning” och mindre redaktionella ändringar i samtliga propositioner.

Samtliga propositioner kommer att skickas ut för PC-beslut den 3/5 för styrelsens godkännande.

12 § **ÄNDRINGSBUDGET**

Robert presenterade ändringsbudgeten för 2024.

Bland annat diskuterades att det är högre intäkter från nya medlemskap än budgeterat. Styrelsen diskuterade även följderna av ett eventuellt genomförande av att höja presidiets arvode. Om propositionen om ett ökat arvode för presidiet går igenom kommer det ske en ökad kostnad för presidiet och det påverkar resten av 2024s budget avsevärt.

Robert ska justera det sista i ändringsbudgeten. Den kommer att skickas ut för PC-beslut i samband med propositionerna.

13 § **UTVÄRDERING: SENIORS**

Bakgrund: Utvärdering av Seniorsmötet 23/4 på Jontes.

Styrelsen diskuterade mötet med Seniorskollegiet. Vi ansåg att konceptet fungerar bra och att det ska fortsätta som nu. Framöver ska det förmedlas att det är viktigt att meddela i god tid om man får förhinder. Det händer i något för hög utsträckning att ledamöter anmäler sig och sedan inte dyker upp på mötet.

14 § **KAMPANJ FÖR EN HÄLSOSAM TENTAPERIOD**

Styrelsen diskuterade den tilltänkta kampanjen för en hälsosam tentaperiod. Under tentaperioden ska vi publicera inlägg/stories med enkla knep för att bättra ta hand om sig och med uppmaningar om att ta pauser. Vi ska också dela ut smoothies, bars och frukt utanför Jontes.

Kampanjen inleds med en lunchföreläsning av Studenthälsan den 6 maj med temat ”Ta hand om dig”.

15 § ÄMBETSMANNAAVSLUTNING

Styrelsen diskuterade vad som behöver fixas till ämbetsmannaavslutningen.

- Tält är beställt.
- Aktivitet är fixat. Det blir Bumper- Ball.
- Ett utökat alkoholtillstånd är ordnat.
- Räkor ska beställas, ca. 15 kg.
- Maxantal för eventet är 50 pers.
- På söndag 5/5 stänger anmälan.
- Bröd, paj, aioli och vegetariska alternativ ska inköpas.

16 § STÄMMA

Styrelsen planerade för stämman:

- Alla handlingar ska publiceras senast på söndag 3/5.
- Presidiet har kontakt med Embla Persson som kommer att vara stämмоordförande.
- Stämmopresent till Embla ska ordnas.
- Mackor/baguetter ska beställas för lunch till deltagarna. Beräknat antal är ca. 100 st.
- På stämman ska kaffe och saft serveras.

17 § ÖVRIGA PUNKTER

Styrelsen diskuterade att anordna ytterligare sittningar under nästkommande läsår. Bland annat diskuterades att införa en T3- sittning på hösten för att integrera Gotlandsstudenterna samt en Majblommasittningen på våren i samarbete med Majblomman. Därför ska ett sådant samarbete undersökas för att se om det är möjligt.

18 § ORDET FRITT

19 § MÖTETS AVSLUTANDE

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:40.